
Lammin päivät 4.10.2023 

Pienryhmäkeskustelun kooste, YLVA (etä) 

 

- Yksittäiset toiminnanharjoittajat raportoivat suoraan YLVAan, pääasiassa ELYltä siirtyneitä tai 

isoja toimijoita, jotka raportoivat muiden laitosten osalta ELYlle 

- YLVAssa hämäriä kohteita, joista ei oikein ole tietoa -> mitä pitäisi tehdä, voiko vain poistaa 

(passivoida) vai pitäisikö selvitellä? 

- Käyttöön ei synny rutiinia 

- Toimialakohtaisia lomakkeita tarvittaisiin paljon enemmän/useammalle toimialalle 

- ELYt kouluttaneet käytössä, mutta keskeisin ongelma on, ettei ole tarkoitettu kuntien 

käyttöön, kuntien tarpeisiin ei panosteta eikä muutosta ole näköpiirissä 

o ELYissä ei myöskään aina muisteta tai tiedetä, mitä ominaisuuksia kuntakäyttäjillä on 

käytössä, ts. ei ole 

- YLVAn käyttö ylimääräistä työtä omien järjestelmien lisäksi 


